
Zápis č.212023 ze zasedání zastupitelstva obce
konaného dne 19.4.212gv 17:00 hodin v úřadovně OÚ Bětušlce

Přítomni: zastupitelé v počtu 5 a 16 občanů Obce Bělušice viz listina podpisů přítomných. (příloha
zápisu)

Ad1 Zasedání zastupitelstva obce Bělušice zahájil starosta Bc. Lukáš Baroch v 17:01hodin. Přivítal
všechny přítomné. konstatova|, že zasedání bylo svoláno v souladu s ustanovením §gg odst.1 zákona
č.Iz&/zooosb, o obcích a informace o zasedání byla vyvěšena řádně na úřednídesce obecního úřadu.
Zasedání tedy bylo svoláno řádně a včas vsouladu sustanovením § 91 a § 93 zákona o obcích.
Přítomno 5 členů, zastupitelstvo obce Bělušice je usnášení schopné.

Ad2 Starosta Bc. Lukáš Baroch konstatoval, že byl prověřen a zkontrolován zápis s usnesením
z minulého zasedání zastupitelstva. Nebyly shledány žádné nedostatky.

Ad3 Starosta Bc. Lukáš Baroch přednesl, že zapisovatelem pro pořízení zápisu ze zasedání
zastupitelstva je určen Václav Klepal, Dále navrhl Jaroslava Svobodu a Martina Havlíčka jako
ověřovatele zápisu z jednání zastupitelstva obce.
Hlasování 5 pro 0 proť 0 se zdržel
Zastupitelstvo obce schválilo ověřovateli zápisu Jaroslava Svobodu a Martina Havlíčka.

Ad4 Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny přítomné s upraveným programem zasedání
zastupitelstva. Do programu byly přidány na žádost všech přítomných zastupitelů nové body. Celý
nový program byl přečten starostou Bc. Lukášem Barochem. K novému programu nebyly žádné
připomínky a bude se schvalovat v tomto novém znění. Následně nechal starosta Bc. Lukáš Baroch
hlasovat o u praveném progra m u zasedá n í zastu pitelstva obce.
Hlasování:5-0-0

Program schůze:

1. Zahájení

2. Kontrola zápisu z minulé schůze OÚ aětušice

3. Volba zapisovatele a ověřovatele zasedání

4. Schválení programu schůze

5. Návrh na schválení úvěru obce Bělušice na akci ČOV/voda z Komerční banky

6. lnformace k akci ČOV/voda
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7. podepsání nové smlouvy se společnosť EKO-KOM

9. Diskuse

8.Závér

Ads Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny s návrhem úvěru obce Bělušice na akci
ČOV/voda z Komerční banky. Jedná se o úvěr 16 mil Kč se sazb ou 5,2Lo/o. S fixací úrokové
sazby na 3 roky. Následně starosta Bc. Lukáš Baroch požádal všechny přítomné, jestli mají
nějaký dotaz nebo připomínku. Jelikož nebyla žádná připomínka ani dotaz nechal o schválení
úvěru u KB hlasovat.

Hlasování:5-0-0
Přijato usnesení Č.3l2O23 Zastupitelstvo obce Bělušice schvaluje uzavřenísmlouvy o dlouhodobém
Úvěru se spoleČnosť Komerční banka, jejímž předmětem je přijeť úvěru ve výši 16.000.000,-Kč, za
ÚČelem akce BěluŠice ČOV/kanalizace, splatného 31.3.2051, s úrokovou sazbou 5,2tyo po první3 roky
úvěru.

Usnesení č.3/2023 bylo schváleno

Ad6 Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny přítomné o aktuální situaci ohledně Čov a voda.
V druhé polovině května dojde k předání staveniště zhotoviteli. Od června začne výstavba, která je
zasmluvněna na 25 měsícŮ. Začátkem nebo v průběhu měsíce června proběhne veřejné informační
zasedání pro obČany, kde budou vysvětleny všechny požadavky a občané budou moci vznést své
otázky.

Ad7 Starosta Bc. Lukáš Baroch seznámil všechny přítomné o návrhu nové smlouvy o
spolupráci při zajiŠtění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do obecního
systému odpadového hospodářství Evidenční ěíslo: 6010259, která bude nahrazovat aktuální
smlouvu. Následně starosta Bc. Lukáš Baroch požádal všechny přítomné, jestli mají nějaký
dotaz nebo připomínku. Jelikož nebyla žádná připomínka ani dotaz nechal o schválení
podpisu smlouvy hlasovat

Htasování:5-0-0
Přijato usnesení Č.4l2O23 Zastupitelstvo obce Bělušice pověřuje starostu k podpisu nové
smlouvy o spolupráci při zajištění zpětného odběru a zařazení místa zpětného odběru do
obecního systému odpadového hospodářství Evidenčníčíslo: 6010259, která bude nahrazovat
aktuální smlouvu.

Ad8 Starosta Bc. Lukáš Baroch zahájil diskusi.

1. Pan Václav Klepal st. vznesl dotaz ohledně lavičky pod památečním dubem. odpověděl
místostarosta Václav Klepal, že lavička je v řešení, kdy lavičku vytvoříspolky obce svépomocí.

2. Paní Věra Čapková vznesla dotaz na obnovu kroniky obce. Odpověděl starosta obce, s ťm, Kronika
obce bude předávána v blízké době do okresního archivu, přičemž částečně jako kronika obce funguje
ZPravodaj obce, kter:ý je vydáván 2x ročně. Nikdo z přítomných neměl návrh na nového kronikáře.
Téma zůstává otevřené pro dalšídiskuzi.



Ad9 Starosta Bc. Lukáš Baroch poděkoval všem
zastupitelstva obce a pozval vŠechny přítomné
zastupitelstva.

r přítomným za účast na

na příšť zasedání. V 17:29

dnešním zasedání
ukončil zasedání

Ověřil Marťn Havlíček

Starosta Bc. Lukáš Baroch,], 
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